
Referat generalforsamling 6. marts 2019 

 

1. Formanden byder os alle og en repræsentant fra Dansk Folkehjælp velkommen. Vi begynder 

aftenen med et stykke brød og en øl/vand. Derefter får vi Dansk Folkehjælps præsentation af 

Danmark redder liv, hvis formål er at øge overlevelsen efter hjertestop. Foreningen ønsker at flere 

borgere bliver førstehjælpere så antallet af døde mindskes yderligere. Yderligere info om 

førstehjælpere kan læses på redderliv.dk  

2. Bestyrelsen foreslår Jørgen Mørck som dirigent og han blev godkendt. Indkaldelsen er lovlig 

indkaldt.   

3. Bestyrelsens beretning blev aflagt af formanden. 

 Der blev stillet spørgsmål til den manglende betaling, hvor langt sagen er? Den ligger lige nu hos 

inkasso/advokat. Der blev stillet spørgsmål til klipning af hegnet på den indvendige side, den står 

boligforeningen/grundejeren selv står for. Grundejerforeningen står for udvendige side. Ole Friis 

oplyser, at det bliver taget op på boligforeningens generalforsamling i april. Beretningen blev 

godkendt. 

4. Årets resultat er kr. 40.167,51. Der står kr. 198.158 på driftskontoen og kr. 181.266 på 

asfaltkontoen. Regnskab 2018 blev godkendt. 

5. Budgetteret udgifter kr. 115.850 og indtægter 136.000 – resultat kr. 20.150. Budget blev godkendt. 

6. Kontingentet for 2019 er uændret 

7. Ingen forslag 

8. Nis Schmidt vælges som afløser for Line Strøm i bestyrelsen, Helge Petz fortsætter i bestyrelsen 

9. Peter Nielsen vælges som 1. suppleant, Thorvald Jepsen vælges som 2. suppleant 

10. Mads Lund fortsætter som revisor☺ 

11. Gert som suppleant 

12. Fjordudvalget: Erik Schmidt fortsætter, Jørn Kragh fortsætter, Jørgen Lillebro vælges ind 

13. Mærkater til nabohjælp kan det bestilles samlet? Det skal desværre bestilles hver enkelt. Hvad kan 

vi gøre for at få flere til at deltage i generalforsamlingen, der blev drøftet flere forslag; snak med 

naboen mv. 

 

 


